
25-7-2024, 

Betreft: ingezonden bericht van Myranda Schriever om beter samen te werken. 

Goedemorgen, ik denk dat op deze manier van omgaan met elkaar, Tergouw hoe dan 

ook de grote winnaar is. Hen maakt het niets uit met wie ze in zee gaan. De bewoners 

daarentegen, vechten en bekvechten met elkaar, omdat niemand echt in staat is tot 

samenwerken en daar heb je de grote winst van Tergouw. Wij zijn al jaren lid van de 

BBRT en zullen de BBRT steunen waar we kunnen. Maar ook de stichting verdiend onze 

steun. Enig clubje welke ik niet meer steun is de ivi*, daar hoor ik zo lang niets van en 

transparantie is ver te zoeken. Maar laten we in elk geval qua nieuw aan te leggen 

netwerk eens kijken en onderzoeken hoe sterk we zijn als we samenwerken. De nieuwe 

infra gaat iedereen op het park aan. Fijne dag. Myranda Schriever. 

*Met ivi wordt bedoeld ‘initiatiefgroep vernieuwing infrastructuur’. Dit is een groep 
bewoners die misschien nog iets doet en misschien iets gepresteerd heeft. Navraag 
levert geen antwoord op, want deze groep weigert elke schriftelijke communicatie. Ooit 
kwam dit clubje met een brief langs de deuren om steun te vragen dat ze mochten 
trachten de infrastructuur op peil krijgen. Op zich was dit sympathiek, alleen de roddel 
gaat dat sommige bewoners van dit clubje de steun voor vernieuwing infra misbruikt 
hebben om in het geheim met Tergouw en de gemeente te onderhandelen over het 
opzetten van een beheersvereniging/VVE wat buiten hun getekende brief viel. Deze 
mogelijke misleiding valt niet op te helderen, want zoals gezegd door Myranda is er geen 
transparantie en dit team kan bevestigen dat elke e-mail aan deze club onbeantwoord 
is gebleven helaas. Uiteraard wenst het team deze groep bewoners alle goeds.  

 


